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سايت خانه موسيقی - سرویس خبر

بهمن مه آبادي، پايه گذار موسيقي سل، نوازنده سابق ارکستر سمفونيک
تهران،م درس گيتار کلاسيک و محقق موسيقي است. وي طي ساليان
گذشته در امر آموزش موسيقي کلاسيک، نگارش و ارائه مقالات تخصصي و
تحقيقي، اجراي کنسرت و ضبط اين موسيقي، به طور پيوسته به تلاش

خود ادامه داده است.

، موسيقي سل نخستين1375به گزارش سایت خانه موسيقی  در سال 
بار آنسامبل خود را تاسيس کرد و به اجراي کنسرت و ضبط آثار موسيقي
پرداخت. گروه سل تا امروز یازده اثر را منتشر کرده. در باره انتشار آخرین

آلبوم این گروه با مه آبادی در خانه موسيقی به گفتگو پرداختيم.

ضيح دهيد.* آقای مه آبادی! لطفا کمی درباره آخرین اثر منتشر شده و فعاليتهای از گروه موسيقی سل تو

موسيقی با نگاهی تازه ای به موسيقی و موسيقیآخرین اثر منتشر شده از گروه موسيقی سل به نام "فراسو" در واقع یازدهمين آلبوم این گروه 
يندميت، بارتوك و.. اجرا شده. ما برای اولين بار افتخارمدرن است. طرح روی جلد این آلبوم هم با همين نگاه طراحی شده و در آن آثاری از استيونس، ه
ال مدرن در آلمان اجرا شده است.داشتيم که فکر نو را در قالب یک سی دی ارائه دهيم. کل کار اجرای زنده است که در یک فستيو

* این گروه چند سال در حال فعاليت است؟

و ما در دو گروه مختلف  هم برای اجرا های خاصی که در نظراین گروه پيش از این ده آلبوم دیگر را نيز منتشر کرده است. امروز هم تمرینها ادامه دارد 
منتشر شده است و تا امروز اجرای آثار و انتشار آن ادامه داشته است1375داریم و هم برای انتشار آلبوم در حال تمرین هستيم. نخستين کار ما سال 

و تنها آرزو داریم مشکلاتی که بر سر راه ما هست برداشته شود.

* معمولا با چه مشکلاتی در اجرا و انتشار آثار روبه رو هستيد؟

ی نيست و ما برای پول کار نمی کنيم. حتی در آمدیکی از معضلاتی که با آن رو به رو هستيم مساله اظهارنامه مالياتی است. گروه ما اصلا انتفاع
يح را می دهم اما آنها ما را به عنوان یک شرکتخودمان را صرف این گروه می کنيم. من هميشه به مسئولانی که در وزارت دارایی هستند همين توض
خود من از این راه زندگی نمی کنيم و پول هم درمی شناسند  و این مساله هميشه باعث ناراحتی من می شود. زیرا هيچ کدام از دوستان من و نه 

ک می کند وگرنه بخش فرهنگی فلج می شود. مانمی آوریم. در هيچ جای دنيا هم موزیسينها از راه موسيقی امرار و معاش نمی کنند و دولت کم
ا موسيقی را به عنوان یک مساله عملی فلسفی و آکادميکانتظار کمک نداریم و فقط می خواهيم راه را باز کنيد تا بتوانيم آثارمان را منتشر کنيم. م

می دانيم و هيچ ارتباطی با مسائل حاشيه موسيقی نداریم.

* لطفا کمی در مورد موسيقی مدرن توضيح دهيد.

تری شعر گفت. کسی مثل نيما یوشيج هم با کلمات تازهدر زمان حافظ با ابزار های همان دوره غزل می سروده، امروز هم می توان با ابزار های تازه 
م یک سمفونی بسازیم که یک ساعت طولشعر گفت. موسيقی مدرن هم از مسائل امروز صحبت می کند. امروز دیگر زمان آن نيست که بخواهي

رد که شاید یک دقيقه طول بکشد.بکشد چون یک ساعت ارزش زیادی دارد. "وبر" یکی از بزرگترین اساتيد موسيقی مدرن، قطعاتی دا

شویم.* پس موسيقی مدرن باید در زمان کوتاه تری اجرا شود ولی نمی توانيم از قواعد موسيقی خارج 

بسط و گسترش خاص خودش را دارد. قبلا برایاز قواعد خارج نمی شویم، در واقع در آن موومان ها بسط و گسترش زیادی داشته، ولی در اینجا
ک زبان است، لازم است فرددقيقه تلفنی صحبت ميکردیم اما امروز با یک پيامک ، پيام را می رسانيم. اما موسيقی چون ی10رساندن یک پيام شاید 

ز موسيقی حمایت شود. وقتی قرار است نمایشگاهاین زبان را برای خودش تعریف کرده باشد. برای اینکه مردم این زبان را درک کنند لازم است ا
و این مسائل مخالفم. چون اصل را فراموش کردیم وموسيقی برپا کنند، باید موسيقی داشته باشم تا آن را نمایش بدهيم. من با این نمایشگاه ها 

فرعيات را در نظر می گيریم. باید موسيقی و کنسرت اجرا شود تا برای آن نمایشگاهی بگذاریم.

* نگاه شما به عنوان سرپرست گروه سل به موسيقی چگونه است؟

وقتی نام موسيقی می شنود یاد مسائلما اعتقاد داریم موسيقی چه در شکل جدید یا قدیمش یک مقوله دانشگاهی و علمی است. اگر کسی 
م در همين راستا هست.دیگر می افتد خودش دچار مشکل شده. ما عمری را برای موسيقی گذاشته ایم. کل حرکت گروه سل ه

ن مشکلاتی برخورده اید؟* شما با توجه به اینکه با مشکلات مالی دست و پنجه نرم می کنيد، آیا با اعضای گروه به چني

ما همچنان سربلند باشيم. به همين علت دوستانما معمولا یاد گرفته ایم و این را به همه یاد می دهيم که به خودمان ریاضت  و سختی بدهيم ا
جام نمی دهيم. اگر کسی قرار باشد کار اقتصادی انجامنوازنده در گروه پولی دریافت نمی کنند. خود من هم پولی نمی گيرم. ما اصولا کار اقتصادی ان

دهد نباید به دنبال موسيقی باشد.

ی ارائه کند. ما تنها برای ادامه کار فرصت می خواهيم.ادعا می کنم تا به امروز در موسيقی ایران کاری نبوده که مدرن کار کند و یازده آلبوم گروه
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